
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ    ΚΑΜΕΝΑ ΒΟΥΡΛΑ 01-09-2022 

ΝΟΜΟΣ ΦΘΙΩΤΙΔΑΣ     Αρ. πρωτ.: 8021 

ΔΗΜΟΣ ΚΑΜΕΝΩΝ ΒΟΥΡΛΩΝ 

ΤΜΗΜΑ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ      

Αγίου Παντελεήμονος 8 

35008 Καμένα Βούρλα 

Πληρ.ΚοτάκουΑικ. 

Τηλ.: 2235350030       

       

Προς:  

- Υπουργό Οικονομικών, κ. Χρήστο Σταϊκούρα 

- Υφυπουργό παρά τω Πρωθυπουργώ και Κυβερνητικό 

Εκπρόσωπο, κ. Ιωάννη Οικονόμου 

- Βουλευτή, κ. Θεμιστοκλή Χειμάρα 

- Βουλευτή, κ. Γεώργιο Κοτρωνιά 

- Βουλευτή, κ. Ιωάννη Σαρακιώτη 

- Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας, κ. Φάνη Σπανό 

- Αντιπεριφερειάρχη Φθιώτιδας, κ. Ηλία Σανίδα 

- Αντιδήμαρχο Δ.Ε. Αγίου Κων/νου, κ. Νικόλαο  

    Παπαγρηγορίου 

-Πρόεδρο Κοινότητας Άγναντης, κ. Ιωάννη  

  Παπασταμάτη 

 

ΘΕΜΑ: ΟΔΙΚΟ ΔΙΚΤΥΟ ΑΓΙΟΥ ΚΩΝ/ΝΟΥ-  ΑΓΝΑΝΤΗΣ 

 

ΣΧΕΤ.: 1. Το από 29-08-2022 έγγραφο του Υπεραστικού ΚΤΕΛ Ν. Φθιώτιδας σχετικά με τον  

                δρόμο από Άγιο Κων/νο προς Άγναντη 

           2. Το αριθμ. πρωτ. 6/29-08-2022 έγγραφο του Προέδρου της Κοινότητας Άγναντης 

 

Σε κακή κατάσταση παραμένει ο δρόμος που συνδέει τον Άγιο Κωνσταντίνο με την Άγναντη, 

έναν χρόνο μετά την υπογραφή της σύμβασης της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας με τον 

ανάδοχο. 

Σύμφωνα με την ενημέρωση που παρείχε στον Δήμο μας το Τμήμα Συντήρησης 

Συγκοινωνιακών Έργων της Διεύθυνσης Τεχνικών Έργων της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, το 

οποίο έχει αναλάβει και την αποπεράτωσή του, το έργο της αποκατάστασης καταστροφής 

λόγω καθίζησης οδοστρώματος και τη διαμόρφωση πρανών στο συγκεκριμένο οδικό δίκτυο 

έχει ολοκληρωθεί ως προς τα τεχνικά έργα και απομένει η οδοποιία,δηλαδή η ανακατασκευή 

και συντήρηση τμημάτων του οδικού δικτύου. 



Με επιστολή του  προς τον Πρόεδρο της Κοινότητας Άγναντης, κ. Ιωάννη Παπασταμάτη, την 

Τρίτη 23 Αυγούστου 2022 ο Πρόεδρος του Υπεραστικού ΚΤΕΛ Φθιώτιδας, κ. Δημήτριος 

Παπαναγιώτου, επισημαίνει –μεταξύ άλλων- πως ο δρόμος «δεν είναι μόνο κακός σαν 

οδόστρωμα αλλά κρίνεται και επικίνδυνος για όλα τα οχήματα και περισσότερο δε για τα 

λεωφορεία που θα μεταφέρουν τους μαθητές από Άγναντη προς Αγ. Κωνσταντίνο και 

αντίστροφα». 

Απ’ την πλευρά του, ο κ. Παπασταμάτης τονίζει με έγγραφό του τη Δευτέρα 29 Αυγούστου 

2022 ότι «το υφιστάμενο έργο δεν βελτίωσε τις συνθήκες εξυπηρέτησης των εκατοντάδων 

πολιτών της Δημοτικής Ενότητας Αγίου Κωνσταντίνου και κυρίως της Τοπικής Κοινότητας 

Άγναντης και όχι μόνο, οι οποίοι χρησιμοποιούν το ανωτέρω δίκτυο επί καθημερινής βάσεως 

και διαμαρτύρονται συνεχώς και εντόνως για τη συνεχή ταλαιπωρία και την φθορά των 

οχημάτων τους». 

Κατόπιν αυτών, καλούμε αφενός μεν τους αρμόδιους για την αποπεράτωση του εν λόγω 

έργου, αφετέρου δε να ολοκληρωθεί με τον καλύτερο δυνατό τρόπο άμεσα, δεδομένου ότι 

ελλοχεύει ο κίνδυνος ατυχήματος. 

Παράλληλα, παρακαλούμε τους Βουλευτές της Περιφερειακής μας Ενότητας όπως σταθούν 

αρωγοί στην εξεύρεση χρηματοδότησης για την αποκατάσταση του οδικού δικτύου με τον 

βέλτιστο τρόπο. 

 

                                                                        Ο  ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

 

 

                                                                    ΣΥΚΙΩΤΗΣ   ΙΩΑΝΝΗΣ 
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